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PROTOKOLL 4. STYREMØTE 2024-2025 
Sted Scandic Hamar 

Dato og tid Lørdag 30. november kl. 10 – søndag 1. desember kl. 15:00 

Møteleder Sigrid Heringstad 

Referent Ingrid Andrea Thuv 

Saksrekkefølge Dag 1: 1-4, 6, 5, 7, 8, Hans-Egil dro for dagen, 26, Åse dro for dagen, 35, 32-34 

Dag 2: v26, 9, 30, 37, 38, 31, 36 

 

Til stede fra styret Forfall 

Sigrid Heringstad, Leder 
Amund Karlstad, Org. nest. 
Malin Solberg, BP 

Ole Jørgen Rød, Tevlingsleder 

Ane Bekkestad, Arrangementsleder 
Oda Torgersbråten, Kulturleder 

Eivind Berg, Lagsutviklingsleder 
Anne Drugli, Norges Bygdekvinnelag 
Åse Sundvor, Norges Bondelag 

Ole Gunnar Ramstad, 2. vara 
Vilde Bilstad, Ordfører 
Hans-Egil Børstad, Varaordfører 

Simen Hagen Korsbakken, 1. vara 
 

 

Andre til stede 

Ingrid Andrea Thuv, Vikarierende generalsekretær 

Faste saker 

Sak 1  Godkjenning av innkalling og saksliste Sigrid 

Forslag til vedtak Sentralstyret godkjenner innkalling og saksliste. 

Vedtak Sentralstyret godkjenner innkalling og saksliste. 

 

Sak 2  Godkjenning av styreprotokoll  

Forslag til vedtak Sentralstyret godkjenner  

• Protokoll 3. styremøte 2024-2025 

• Protokoll 3. arbeidsutvalgsmøte 2024-2025 

Vedtak Sentralstyret godkjenner  

• Protokoll 3. styremøte 2024-2025 

• Protokoll 3. arbeidsutvalgsmøte 2024-2025 

 

 

Sak 3  Orienteringssaker 

Forslag til vedtak Sentralstyret tar saken til orientering. 

Vedtak Sentralstyret tar saken til orientering.  
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Sak 4  Terminliste  

Elementer fra 
debatten 

Mars-møtet blir i Oslo og april-møtet blir hjemme hos Malin. Siste styremøte 
blir hjemme hos Vilde. Datoer for neste styreår legges til i lista til neste 

møte.  

Forslag til vedtak Sentralstyret tar terminlista til orientering.  

Vedtak 
Sentralstyret tar terminlista til orientering, med de endringer som kom i 
møtet og generalsekretær legger inn datoer for neste styreår i terminlista til 
neste styremøte.  

 

Sak 5  Økonomi  

Forslag til vedtak Sentralstyret tar saken til orientering.  

Vedtak  Sentralstyret tar saken til orientering. 

 

Sak 6  Medlemstall  

Elementer fra 
debatten 

- Er det noe som kan gjøres for å sikre at lokallag ikke stjeler 
medlemmer fra andre lag i forbindelse med arrangement?  

- Verving under agroteknikk: noen har meldt seg inn i lokallag uten 
styre. Disse bør kontaktes og flyttes til aktive lokallag, slik at vi ikke 
mister dem til neste år.  

- Vervekampanje: Lagsutviklingsleder kontakter kontoret om hjelp til 
å lage en vervekampanje.  

- Noen fylkeslag ønsker hyppigere oppdatering av medlemsstatistikk. 
- Lagsutviklingsleder har en plan om å oppdatere lagsutviklere i 

fylkene om medlemsstatistikken oftere. 

Forslag til vedtak Sentralstyret tar saken til orientering. 

Vedtak Sentralstyret tar saken til orientering. 

 

Sak 7 Politikk  

Elementer fra 
debatten 

Har styret noen tanker om uttale til representantskap eller saker som kan 
luftes i et eventuelt møte med finansministeren?  

 

Skole: 
- Hvordan løser vi utfordringen med å ivareta de som mister 

skoletilbudet i sitt nærmiljø?  
- Landbruksskoler er truet over hele landet. Undervisningsanlegg 

trenger oppgradering, men det er dyrt. 
- Trenger alle landbruksskoler høyteknologisk fjøs og maskiner, eller 

er det grunnleggende det viktigste?  
 
GMO: 

- Hvordan kan vi skrive en uttale med utgangspunkt i det vi har i 
politisk plattform?  

- Viktig å benytte seg av nettverket vi er medlem i og bruke 

kompetansen som er der.  
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- NBU representerer morgendagens forbrukere. Er forbrukeren 

opptatt av GMO? Verdt å være nysgjerrig på. 

 

Forslag til vedtak Sentralstyret tar saken til orientering. 

Vedtak Sentralstyret tar saken til orientering. 

 

Sak 8  Handlingsplan  

Elementer fra 
debatten 

Samarbeid med elevorganisasjonen kan vurderes i forbindelse med arbeid 
rundt skolestruktur. 

Forslag til vedtak Sentralstyret tar saken til etterretning, og fortsetter arbeidet med tiltakene i 
den detaljerte handlingsplanen.  

Vedtak Sentralstyret tar saken til etterretning med de endringer som kom i møtet, 

og fortsetter arbeidet med tiltakene i den detaljerte handlingsplanen. 

 

Sak 9 Eventuelt  

Elementer fra 
debatten 

Aksjonsuka: 
- Mange lag hadde høyt aktivitetsnivå og tematikken var synlig i 

sosiale og tradisjonelle medier, også lokalt.  
- Flere lavterskel-arrangementer med mange deltakere.  

- God informasjon i forkant. Liste med forslag til aktiviteter bidrar til 
flere arrangement.  

- Aksjonsnatta hadde ikke like god oppslutning, kan være lurt å 
fokusere mer på den til neste år.  

 

Agroteknikk:  

- Godt samarbeid med organisasjonene vi delte stand med.  

- Alle på stand burde hatt BU-klær. Kan det lages en frivilligt-skjorte? 

- Kan ta inspirasjon fra bondelagets stand-skjorter som var veldig 
synlige (oransje).  

- Bra med videoer på sosiale medier som viste vei opp på mesaninen.  

- Hva er målet med å stå på stand? Bør det defineres noen mål, for 

eksempel hvor mange vi har lyst å verve? 
- Swing: Burde folk meldt seg til det på samme måte som de meldte 

seg til stand? 
- Kunne gjort mer ut av singelveggen. Lagsutviklingsnemnda tenker 

på det.  

 
Friluftslivets år: 

2025 er friluftslivets år. Skulle vi hatt et prosjekt eller gjort noe ut av det?  

- Kan knyttes til kulturlåven som ble vedtatt på møtets dag 1.   
-  «Kuvettregler»: Kunne man hatt noe om hvordan friluft og 

næringsproduksjon kan fungere sammen? 
- Vi har mange samarbeidspartnere vi kunne forhørt oss med.  
- Styret er positive til prosjekt. Ingrid og Oda ser videre på saken.  

-  
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Vårkurs: 

- Styret ønsker at det avholdes kursholderkurs i løpet av januar 2025. 

- Ansatte bør også inviteres på kurset. 
- Det kommer noen frister som styret må være oppmerksom på i løpet 

av våren. Tidsplan leveres rundt to uker før kurset, og PowerPoint 
omtrent en uke før.  

 

 

Løpende saker 

Sak 26 Budsjett 2025 Ingrid 

Elementer fra 

debatten 

  

- Det bør setter av noe midler til NBU Media, både til takkegaver og 

møter/ små innkjøp.  

- Bygdepolitisk nestleder ønsker mer penger til politisk arbeid, 

spesifikt til foredrag og trykking av brosjyre.  

- Styret ønsker å legge opp til at 2. representantskapsmøte har to 
overnattinger i stedet for en, dette krever økning i budsjett.   

- Det kunne vært fint å sette av penger til valgkomitekurs, samtidig 
kan dette også arrangeres kostnadsfritt dersom det er digitalt. 

- Arrangementsseminar har gått i underskudd de siste årene. Posten 

bør økes slik at den er mer realistisk.  
- Budsjettpostene knyttet til styrets arbeid foreslås økt, men vi vet 

ikke enda hvordan resultatet for 2024 ser ut her.   
- Sigrid og Ingrid tar med seg styrets innspill og legger frem et nytt 

forslag til styret dag 2.   
  

Forslag til vedtak Sentralstyret vedtar budsjettet for 2025 med et underskudd på 365 827 

kroner. 

Vedtak Sentralstyret vedtar budsjettet for 2025, med de endringer som kom i møtet, 

med et underskudd på 365 827 kroner. 

 

Sak 30 Fylkesevaluering 2024 Amund 

Elementer fra 

debatten 

- Når fylkene svarer på spørsmålet om de har god kontroll på 

økonomien, kan det hende de tolker spørsmålet som om de har god 
økonomi eller ikke? Organisatorisk nestleder ser på formuleringen til 
neste års undersøkelse.  

- Kommer frem et ønske om ressurspakker til arrangement.  

- Flere kommenterer at NBU må være forsiktig med å bli assosiert 

med Senterpartiet. Vi kan bli flinkere til å invitere oss selv til de 
andre partiene.  

Forslag til vedtak Sentralstyret tar saken til orientering.  

Vedtak Sentralstyret tar saken til orientering. 
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Sak 31 Tur for de over 23 Oda 

Forslag til vedtak Sentralstyret vedtar ar tur for de over 23 år går til xx sted i 2025.  

Vedtak Sentralstyret vedtar ar tur for de over 23 år går til Helsinki, Finland i 2025. 

 

Sak 32 Kanalstrategi 2025 Simone 

Elementer fra 

debatten 

Styret kan bli flinkere til å legge ut story på Instagram når de er på møter 

eller besøker lokale aktiviteter og arrangementer.  
 

Forslag til vedtak Sentralstyret vedtar kanalstrategi for 2025.  

Vedtak Sentralstyret vedtar kanalstrategi for 2025. 

 

Sak 33 Gavepolitikk Ingrid 

Elementer fra 
debatten 

- Under «Jubileum fylkeslag og lokallag» endres 5-årsprinsipp til 10-
årsprinsipp.  

- NBU Media legges inn under «Avtakking».  
- Alle beløp økes med 50 kr.  

- Det legges inn en setning i starten av teksten om at 
administrasjonen og sentralstyret er ansvarlige for å følge opp 
retningslinjene.  

Forslag til vedtak Sentralstyret vedtar retningslinjer for gaveutdeling i NBU, uten endringer. 

Vedtak Sentralstyret vedtar retningslinjer for gaveutdeling i NBU, med de endringer 

som kom i møtet. 

 

Sak 34 Oppstartsfond Ingrid 

Forslag til vedtak Sentralstyret tar saken til orientering.  

Vedtak Sentralstyret tar saken til orientering.  

  

Sak 35 NBUs Kultursøyler Oda 

Elementer fra 
debatten 

- Avsnittene om tradisjon og samhold flyttes før de andre punktene. 
- Ordet «natur» endres til «friluftsliv» 

- Under den gode bygdefesten: Stryk setning «Vi skal være det 
tryggeste alternativet for ungdom på bygda».  

- Under natur: Stryk setning «I dag, hvor skjermbruk tar mye tid, er det 

viktigere enn noen gang å komme seg ut». 

- Ordskyene settes opp i listeform og det legges til en setning før 

listene som forteller at listene er forslag til arrangementer innenfor 
de ulike områdene 

 

Forslag til vedtak Sentralstyret vedtar forslag 1 og kaller det for X. 

Vedtak Sentralstyret vedtar forslag 1, med de endringer som kom i møtet, og kaller 
det for Norges Bygdeungdomslags Kulturlåve, og dokumentet oversendes til 

administrasjonen for korrekturlesning og ferdigstilling.  
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Sak 36 Aldersgrense og kultur på sentrale arrangement Sigrid 

Elementer fra 
debatten 

- Mandatet svarer ut det representantskapet etterspurte på en god 
måte.  

- Det vil være viktig at medlemmene av gruppa har ulik geografisk 
tilhørighet og representerer ulike aldersgrupper, slik at den 

gjenspeiler medlemsmassen.  
- «Tidligere HK-leder» omformuleres til «Tidligere HK-leder/ vakt og 

mannskapsansvarlig».  

 

Forslag til vedtak Sentralstyret vedtar mandat for arbeidsgruppe for kultur og aldersgrense på 
sentrale arrangement. XX blir sentralstyrets representant i arbeidsgruppen, 
og XX blir forespurt om å lede arbeidsgruppen.  

Vedtak Sentralstyret vedtar mandat for arbeidsgruppe for kultur og aldersgrense på 

sentrale arrangement, med den endringa som kom i møtet. Ane blir 

sentralstyrets representant i arbeidsgruppen, og vil i samråd med AU finne 
resten av medlemmene til arbeidsgruppa. 

 

Sak 37 Oppfølging Hordaland Sigrid 

Forslag til vedtak Sentralstyret setter av 15 000 kr til å følge opp Hordaland 
Bygdeungdomslag. 

Vedtak Sentralstyret setter av 15 000 kr til å følge opp Hordaland 

Bygdeungdomslag. 

 

Sak 38 Arbeidsgruppe resultatservice Sigrid 

Elementer fra 
debatten 

Legge til en setning i mandatet under «arbeidsgruppa vil bestå av»: 
- Et medlem uten erfaring med resultatservice, eller liten erfaring med 

resultatservice, men som er aktiv tevler 

Forslag til vedtak Mandat for arbeidsgruppe for resultatservice vedtas, og XX blir leder av 

arbeidsgruppen. Resten av arbeidsgruppen settes av leder for 

arbeidsgruppen i samråd med tevlingsleder.  

Vedtak Mandat for arbeidsgruppe for resultatservice vedtas, men den endringa som 
kom i møtet, og Maja Aas blir leder av arbeidsgruppen. Resten av 

arbeidsgruppen settes av leder for arbeidsgruppen i samråd med 

tevlingsleder. 

 


